Inputs for Discussion Drafting

[bookmark: OLE_LINK15][bookmark: OLE_LINK16]<Introduction>起始标识符
[bookmark: _GoBack]For this service, we suppose you already have the Introduction section. Please copy it here.请把前言部分的内容放在这里，替换现在的说明文字。不要放到标识符外！
</Introduction>结束标识符

[bookmark: OLE_LINK17]<Methods>起始标识符
For this service, we suppose you already have the Methods section. Please copy it here.请把方法部分的内容放在这里，替换现在的说明文字。不要放到标识符外！
</Methods>结束标识符

<Results>起始标识符
For this service, we suppose you already have the Results section. Please copy it here.　请把结果部分的内容放在这里，替换现在的说明文字。不要放到标识符外！
</Results>结束标识符

[bookmark: OLE_LINK6]<Discussion Points>起始标识符
下面是讨论要点，主要分两种（compare and mechanism），请保留compare或mechanism这两个关键词，见示例1到6，及下面的‘填写说明’。
This section is very important. Although not mandatory, we strongly suggest you include your required discussion bullet points.
Example points （Two types: compare and mechanism）:

1. Compare the significance of the following finding with previous studies: Provide details of one of your major results that you think need to be compared with previous studies. You can add more items like this as needed (e.g., item 2).
2. Compare the significance of the following finding with previous studies: Provide details of another major result that you think needs to be compared with previous studies.
3. Discuss the mechanism of A (full name of one item) influencing B (full name of another item) in general.
4. Discuss the mechanism of A (full name of one item) influencing B (full name of another item) at the genetic level.
5. [bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8]Discuss the mechanism of A (full name of one item) influencing B (full name of another item) at the cellular process level.
6. Discuss the mechanism of A (full name of one item) influencing B (full name of another item) at the tissue/organ level.
</Discussion Points>结束标识符


1． 关于讨论精析－> Discussion Points填写说明
1) 请删除示例中与您研究无关的说明性文字，仅保留实际讨论内容。
2) 讨论类型主要包括两类，建议保留关键词：
compare（比较分析）
mechanism（机制分析）
3) Mechanism 分析建议聚焦 两个变量之间的关系，例如：
mechanism of A influencing B。
若需查找多个变量之间的直接关系，该需求不属于机制分析，请使用 「深度搜索」 工具。
4) 为减少系统理解偏差，请确保语法基本正确，建议在提交前使用 写作工具 → 综合检查 对每条 Discussion Point 进行检查。
5) 机制分析可在不同层级展开，建议保留以下关键词以提高精准度：
general / genetic / cellular process / tissue / organ。
6) 如需更全面的机制挖掘，请使用 搜索工具 → 机制查询。

7) 讨论点数量与层级建议（重要）
· 建议 Discussion Points 不超过 10 条。过多机制点可能导致内容冗长、不符合论文规范，甚至引发系统处理异常。
· 对于次要或简要讨论的机制，使用 in general 即可；
· 对于核心机制，可进一步细分至
· genetic / cellular / tissue / organ level；
· in general 已包含后续各层级的整体含义，无需对每个机制都进行多层级展开。

Note: 
1. About Discussion Points
1. Please remove any irrelevant text from the examples.
2. There are mainly two types of discussion: those focusing on comparison and those focusing on mechanisms. It is best to keep these keywords for clarify discussion type.
3. For mechanism analysis, it is preferable to focus on the relationship between two variables (e.g., “mechanism of A influencing B”).
4. If the goal is to identify direct relationships among multiple variables, that is not mechanism analysis—this should be categorized as “Deep Search.”
5. The grammar should be correct to avoid introducing bias into the system. Please use the Writing Tools → Comprehensive Check to review each Discussion Point.
6. Mechanism analysis can explore how A and B are related across multiple levels. Recommended keywords include: general, genetic, cellular process, tissue, or organ. Retaining these keywords will produce more accurate results.

